
Socialudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 1. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 58
Mener ministeren, at det er inden for lovgivningens rammer, at man lader hen-
synet til økonomien gå foran individuelle vurderinger af borgernes behov ved at
fastsætte serviceniveauer på handicapområdet, og hvad er i den forbindelse
ministerens kommentar til regeringens og KLs pjece "Det specialiserede so-
cialområde - redskaber til styring og prioritering" fra juni 2009, hvor der opfordres
til at lave "serviceniveauer" på handicapområdet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Baastrup (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Baastrup@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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